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Jeżeli możesz przeczytać tę wiadomość, otrzymałeś podwójne 

błogosławieństwo: ktoś o tobie myśli, a co więcej, jesteś szczęśliwszy niż 

dwa miliardy ludzi, które w ogóle nie umieją czytać. 

Zanim zaczniemy narzekać, zastanówmy się nad tym co przeczytaliśmy 

powyżej i przypomnijmy sobie słowa apostoła Pawła: 

"A nie mówię tego z powodu niedostatku, bo nauczyłem się przestawać na tym, co mam, 

Umiem się ograniczyć, umiem też żyć w obfitości; wszędzie i we wszystkim jestem 

wyćwiczony; umiem być nasycony, jak i głód cierpieć, obfitować i znosić niedostatek. 

Wszystko mogę w tym, który mnie wzmacnia, w Chrystusie." Flp 4:11-13  
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